
Schriftelijke vraag    Gesteld door: 

VLP
Datum 4 december 2019
Onderwerp Zwerfvuil winkelboulevard GoStores
Portefeuillehouder Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad
Overige betrokken 
portefeuillehouder(s)

De fractie heeft de volgende vragen:

Helaas moeten wij en diverse bezoekers van GoStores constateren dat er op het parkeerterrein en de 
plantsoenen van GoStores regelmatig flink wat zwerfvuil/rommel wordt aangetroffen.

Wat de fractie van de VLP betreft dient een parkeerterrein van een winkelboulevard er netjes bij te 
liggen zodat bezoekers zich niet hoeven te ergeren aan zwerfvuil en rommel. Daarnaast moet ook 
voorkomen worden dat zwerfvuil zich verspreid over de omliggende openbare ruimte.

De fractie van de VLP heeft de navolgende vragen:

1. Is het college er mee bekend dat regelmatig sprake is van zwerfvuil bij GoStores?
2. Zijn er over het opruimen van het zwerfvuil/rommel afspraken gemaakt met de eigenaar van 

het terrein of de ondernemers (waarbij we met name denken aan het aanwezige 
fastfoodrestaurant) en zo ja, waaruit bestaan deze afspraken? Zo nee, bent u bereid hierover in 
overleg te gaan?

Namens de fractie van VLP

Wilbert Brouwers en Alex Raggers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja, het college is daarmee bekend.
2. Er zijn geen inhoudelijke afspraken gemaakt over het opruimen omdat dit een particulier terrein 

betreft. Wel is er contact met de eigenaar van het betreffende terrein. Het laatste bericht is dat 
men werkt aan een verbeterplan voor het terrein. Hierbij worden ook andere afvalbakken 
overwogen met een grotere inwerpopening.  

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Drs. C.F.G.R. Koenraad


